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Mesto Gbely 
Námestie slobody 1261, 908 45  Gbely 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

konaného dňa 03.05.2023 v obradnej miestnosti MsÚ Gbely 

Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) –   10  poslancov 

 

Ospravedlnený: Ing. Ľudmila Činovská 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Súhlas mesta Gbely k zaradeniu Súkromného špecializovaného centra poradenstva a 

prevencie pre deti a žiakov s autizmom alebo ďalšími pervazívnymi vývinovými 

poruchami do siete škôl a školských zariadení  

4. Rozpočtové opatrenie MsZ - III. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2023 

5. Rozšírenie kapacity Základnej školy s materskou školou Gbely o špeciálne triedy v 

priestoroch tretieho nadzemného podlažia budovy ZUŠ  

6. Majetkové prevody - zámer mesta odpredať pozemky v centre mesta - schválenie zámeru 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Ukončenie 

 

Na úvod rokovania primátor upozornil poslancov, že v zmysle rokovacieho poriadku MsZ 

č. 1/2023, ktorý je účinný od 1.5.2023 sa bude na zasadnutí hlasovať prostredníctvom 

technického zariadenia. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh programu rokovania mestského zastupiteľstva 

predloženého poslancom. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Primátor mesta určil zapisovateľku zápisnice: 

Zapisovateľka: Mgr. Miriam Kudolániová     

 

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: 

Overovatelia:    PharmDr. Katarína Knotková 

                           Ing. Miroslav Mihál                   

                                

Primátor mesta predložil poslancom  na odsúhlasenie  návrh  zloženia  návrhovej komisie:   

Návrhová  komisia: Mgr. Mária Karasová -  predseda 

                                   Lukáš Jureňa - člen 

   MgA. Radoslav Irša - člen 
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Keďže neboli k návrhu pripomienky, primátor mesta dal hlasovať za členov návrhovej 

komisie. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 2 

Kontrola uznesení 

 

Podľa § 18f ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

vykonala hlavná kontrolórka mesta Gbely Ing. Petra Brezovská kontrolu plnenia uznesení 

Mestského zastupiteľstva Gbely za roky 2021, 2022 a 2023. 

 

Primátor mesta požiadal hlavnú kontrolórku o oboznámenie poslancov s vykonanou 

kontrolou. 

 

Ing. Petra Brezovská stručne zhodnotila plnenie uznesení za uvedené roky. Kontrolou neboli 

zistené nedostatky. 

Zo zasadnutí mestského zastupiteľstva konaných v roku 2021 bolo prijatých spolu 80 

uznesení, konaných v roku 2022 bolo prijatých spolu 136 uznesení a konaných v roku 2023 

dňa 31.1.2023 bolo prijatých spolu 20 uznesení.  Ku dňu 13.4.2023 je nesplnených 9 uznesení 

a jedno zrušené.  

Z roku 2021 sú to uznesenia č. 268 a 269 jedná sa o kúpne zmluvy, ktoré boli podpísané, 

zverejnené, peniaze vyplatené. Neprišlo k naplneniu právneho úkonu – prevodu vlastníckeho 

práva na základe prebiehajúceho procesu, podaného podnetu na Katastrálnom úrade v Skalici.   

Ostatné uznesenia za rok 2021 sú schválené, splnené alebo vzaté na vedomie. 

V roku 2022 bolo zrušené uznesenie č. 326 na základe odporúčania prokurátora. Uznesenie č. 

338 a č. 339 sú v riešení. Pri uzneseniach č. 346, 347, 348, 349 a 350 neprišlo k naplneniu 

právneho úkonu – prevodu vlastníckeho práva. Hlavná kontrolórka na záver konštatovala, že 

uznesenia sú evidované prehľadne, vyhodnocované jasne a zrozumiteľne a ich planenie sa 

priebežne uskutočňuje tak, ako boli prijaté. 

 

Primátor mesta poďakoval hlavnej kontrolórke, prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu 

k tomuto bodu rokovania. Upozornil poslancov, že na prihlásenie do rozpravy je potrebné 

použiť technické zariadenie. 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

Správu hlavnej kontrolórky mesta Gbely o výsledku kontroly plnenia uznesení mestského 

zastupiteľstva v rokoch 2021, 2022, 2023. 

 

Do rozpravy sa prihlásili: 

 

Ing. Mihál, ktorý uviedol, že správa ktorú vypracovala hlavná kontrolórka nie je úplná. 

Upozornil, že predchádzajúci primátor niektoré uznesenia nepodpísal a to hlavná kontrolórka 

vôbec nevyhodnotila, že čo teraz s nimi. Spýtal sa, či by sa nemali zrušiť. 
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Primátor mesta reagoval, že ak uznesenia predchádzajúci primátor nepodpísal, tak nie sú 

platné. 

 

Ing. Kováčová uviedla, že veto predchádzajúceho primátora poslanci prelomili len v jednom 

prípade a to, pri predaji pozemku spoločnosti Good Choice a aj toto uznesenie bolo na 

odporúčanie prokurátora na minulom zasadnutí zrušené. Pri dvoch uzneseniach sa čaká na 

rozhodnutie súdu a preto sa nenaplnili ani tie z roku 2022. 

 

Ing. Chocholáček uviedol, že ak primátor uznesenie nepodpíše, tak neplatí tzn., že nie je čo 

rušiť. 

 

Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky primátor mesta uzatvoril rozpravu a dal hlasovať 

za predložené uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,  Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Uznesenie bolo zobraté na vedomie poslancov. 

 

K bodu 3 

Súhlas mesta Gbely k zaradeniu Súkromného špecializovaného centra poradenstva a 

prevencie pre deti a žiakov s autizmom alebo ďalšími pervazívnymi vývinovými 

poruchami do siete škôl a školských zariadení 

 

Dňa 27. marca 2023 požiadala PaedDr. Bohuslava Vašíčková mesto Gbely o súhlas 

k zaradeniu Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie pre deti a žiakov 

s autizmom alebo ďalšími pervazívnymi vývinovými poruchami do siete škôl a šk. zariadení 

v zmysle zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe a školskej samospráve. 

 

Cieľom je:  

Sprístupniť obyvateľom mesta, blízkeho i vzdialeného okolia službu garantovanú zákonom, 

ktorá je s ohľadom na jej aktuálnu nedostupnosť nadštandardná. Cieľová skupina sú deti a 

žiaci s pervazívnymi vývinovými poruchami od narodenia až po ukončenie prípravy na 

povolanie, v prípade poradenskej činnosti sú to i zákonní zástupcovia, pedagogickí a odborní 

zamestnanci.  

 

Činnosti, ktoré centrum vykonáva sú: 

špecializované odborné činnosti, poradenstvo, prevenciu, diagnostiku, terapiu, metodickú a 

supervíznu činnosť pre školské podporné tímy, pedagogických a odborných zamestnancov, 

zákonných zástupcov. 

Súkromné centrum bude zriadené v Gbeloch na ulici Štefánikovej a bude financované podľa 

zák. č. 597/2003 Z.z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení, 

prostredníctvom podielovej dane cez rozpočet mesta Gbely. 

 

Tento materiál bol prerokovaný v troch komisiách s to komisii pre ekonomiku, legislatívu 

a verejný poriadok, komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty a komisii pre 

sociálne a zdravotné veci, ktorej členovia odporúčajú poslancom MsZ súhlasiť so zaradením 

súkromného špecializovaného centra do siete škôl a školských zariadení od 1.9.2023. 
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Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania.  

 

MsZ súhlasí: 

 

So zaradením Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie pre deti a žiakov 

s autizmom alebo ďalšími pervazívnymi vývinovými poruchami - ASPELY, Štefánikova 

1279/27, 908 45 Gbely do siete škôl a školských zariadení od 1.9.2023. 
 

Do rozpravy sa prihlásili: 

 

PharmDr. Knotková, ktorá uviedla, že je potrebné a chvályhodné, že deti môžu takéto 

zariadenie navštevovať. 

 

Mgr. Horinková uviedla, že takýchto detí pribúda a takéto zariadenie je potrebné.  

 

Keďže už poslanci nemali žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy, primátor vyzval 

občanov či sa chcú k tomuto bodu rokovania prihlásiť do rozpravy.  Nikto z občanov sa do 

rozpravy neprihlásil. Primátor mesta dal o predloženom návrhu na uznesenie hlasovať. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č. 4 

Rozpočtové opatrenie MsZ - III. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2023 

 

V rámci III. zmeny rozpočtu sa zapája na stranu príjmov bežného rozpočtu Grant Riešenie 

migračných výziev v meste Gbely vo výške 88.400,- Eur, ktorý sa na strane výdavkov 

bežného rozpočtu použije na údržbu budov vo výške 21.900,- Eur, na úpravu 3 nadzemného 

podlažia budovy ZUŠ Gbely a na vybavenie špeciálnych tried pre ZŠsMŠ Gbely vo výške 59 

tis. Eur a 7,5 tis. Eur budú použité na úhradu externého dodávateľa verejných obstarávaní 

investičných akcií – mobilné klzisko, zníženie energetickej náročnosti budovy MŚ na ul. 

Záhumenice a rekonštrukcia domu kultúry. 

 

III. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2023 bola prerokovaná v komisii pre ekonomiku, 

legislatívu a verejný poriadok a členovia komisie odporúčajú poslancom MsZ III. zmenu 

rozpočtu schváliť. 

 

Primátor mesta prečítal návrhy na uznesenia a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

III. zmenu rozpočtu mesta Gbely na rok 2023. Neoddeliteľnou súčasťou tohto uznesenia je 

komentár k III. zmene rozpočtu. 

 

Rozpočet mesta Gbely po III. zmene rozpočtu je vyrovnaný: 
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Bežné príjmy spolu 5 482 372,00 Bežné výdavky spolu 5 196 927,00 

Kapitálové príjmy spolu 535 968,00 Kapitálové výdavky spolu 1 201 861,00 

Príjmy z finančných operácií 734 733,00 Výdavky z finančných operácií 354 285,00   

 6 753 073,00  6 753 073,00 

Rozdiel    0 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Vyčlenenie tretieho nadzemného podlažia v budove ZUŠ  na ul. Čsl. armády 1207, 908 45 

Gbely pre rozšírenie kapacity Základnej školy s materskou školou Gbely, IČO 36080799, so 

sídlom Pionierska 697, 908 45 Gbely za účelom zriadenia tried pre žiakov so špeciálnymi 

výchovno-vzdelávacími potrebami a so zriadením špeciálnych tried pre deti 

s diagnostikovaným detským autizmom. 

 

MsZ súhlasí: 

 

S uzatvorením zmluvy o výpožičke medzi Základnou školou s materskou školou Gbely, IČO 

36080799, so sídlom Pionierska 697, 908 45 Gbely ako vypožičiavateľom a požičiavateľom 

ZUŠ Gbely, IČO: 37840851 so sídlom Čsl. armády 1207, 908 45 Gbely na dobu určitú 20 

rokov s predmetom výpožičky - tretie nadzemné podlažie budovy ZUŠ Gbely na ulici Čsl. 

armády 1207, 908 45 Gbely. 

 

Do rozpravy sa prihlásili: 

 

Ing. Chocholáček uviedol, že naša ZŠ je jedna z vecí, na ktoré môžeme byť hrdý a táto vec 

posunie školu ďalej aby bola ešte lepšia. Pánovi riaditeľovi bude držať palce. 

 

Mgr. Volková je rada, že sa to podarilo a tým, že sa špeciálna škola presunie do lepších 

a väčších priestorov sa uľahčí rodičom veľa vecí. 

 

Mgr. Horinková uviedla, že tejto téme sa venovali už v minulosti  na sociálnej komisii. Vtedy 

si myslela, že také niečo sa podariť nedá. Opak je pravdou a je rada, že k takémuto presunu 

dochádza, a tiež je dobré že múzeum sa z 3 NP presunie do priestorov, kde bude prístupné aj 

starším ľuďom. Tretie poschodie bolo na múzeum nešťastne zvolené.  

 

Keďže už poslanci nemali žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy, primátor rozpravu 

uzavrel a dal o predložených návrhoch na uznesenia hlasovať. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenia boli prijaté 

 

K bodu 5 

Rozšírenie Základnej školy s materskou školou Gbely 

 

V našom meste aktuálne pôsobí okrem základnej školy aj špeciálna základná škola, ktorá 

poskytuje vzdelávanie žiakom z nášho mesta, ktorí majú špeciálne potreby a ich vzdelávanie 
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v bežnej základnej škole nie je možné. Zriaďovateľom tejto školy je Regionálny úrad školskej 

správy (ďalej len RÚŠS TT).  Mesto Gbely dostalo informáciu od RÚŠS TT, že vzhľadom ku 

klesajúcemu počtu žiakov plánuje od 1.9.2023 vyradiť ŠZŠ Gbely zo siete škôl a určí 

nástupnickú organizáciu, ktorá prijme žiakov danej školy. Aby to bolo pre deti so špeciálnymi 

potrebami čo najjednoduchší prechod a nemuseli nikam cestovať, navrhol riaditeľ základnej 

školy na stretnutí vedenia mesta a RÚŠS TT, že by vytvoril pod hlavičkou ZŠ špeciálne triedy 

a dané deti by delimitáciou prešli od 1.9.2023 pod ZŠ, čo následne doplnil vytvorením triedy 

aj pre autistické deti, ktorých počet v našom meste rastie. 

Pozitívum tejto zmeny pre ZŠ je možnosť preradenia svojich žiakov, ktorí majú špeciálne 

potreby, do týchto nových tried a doplniť tak žiakov prechádzajúcich delimitáciou zo ŠZŠ 

Gbely. 

Plánované je takto vytvoriť od 1.9.2023 dve špeciálne triedy a jednu triedu pre autistické deti 

s možnosťou navýšenia tohto počtu do budúcnosti. 

Na základe týchto skutočností mesto po dohode s vedením základnej školy určilo ako vhodný 

priestor pre vybudovanie takýchto tried tretie nadzemné podlažie v  budove ZUŠ Gbely, kde 

v súčasnosti je zriadené mestské múzeum a svoju činnosť vykonávajú modelári a šachisti pod 

CVČ Gbely.  

Nakoľko priestory zadnej časti budovy starého MNV sú nevyužívané, CVČ - modelári 

a šachisti budú presťahovaní do týchto priestorov a mestské múzeum bude presťahované na 

prízemie budovy DPS n.o. Gbely na ul. Hudecovej.  

 

Návrh bol prerokovaný v dvoch komisiách a to komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný 

poriadok a komisii pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty, ktorej členovia odporúčajú 

poslancom MsZ súhlasiť so zriadením špeciálnych tried.  

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu poslancov a občanov k tomuto 

bodu rokovania. 

 

MsZ súhlasí  

 

So zriadením tried pre žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami a so 

zriadením špeciálnych tried pre deti s diagnostikovaným detským autizmom v  Základnej 

škole s materskou školou Gbely, IČO: 36080799, so sídlom Pionierska 697, 908 45 Gbely 

  od 1.9.2023 v priestoroch tretieho nadzemného podlažia ZUŠ Gbely, ulica Čsl. armády 

1207, 908 45 Gbely.  

 

Do rozpravy sa prihlásili: 

 

Mgr. Karasová, ktorá konštatovala, že od 1.9.2023 bude táto škola pre všetky deti. 

 

Občan M. Martinkovič uviedol pochybnosť o tom, či spájanie detí a detí so špeciálnymi 

potrebami je dobré riešenie. Autistické deti potrebujú kľud a v ZUŠ tento nie je. Špeciálnu 

školu navštevujú rôzne deti a nevie či toto riešenie je dobré. 

 

Primátor mesta odpovedal, že deti zo ZUŠ sa nebudú stretávať s deťmi so špeciálnymi 

potrebami pretože majú iný vyučovací čas. Špeciálna škola má vyučovanie doobeda a v ZUŠ 

začína vyučovanie až poobede.  

 

PaedDr. B. Vašíčková uviedla, že autistické deti sú maličké a budú mať vyučovací proces do 

11:30 hodiny a sú to len 4 deti. Tieto deti teraz navštevujú škôlku a teraz už sú v kontakte 

s inými deťmi. Najbližšia takáto škola (trieda) je až v Senici. V špeciálnych triedach sú deti 

s inou diagnózou. Zaradiť takéto deti do života by malo byť prioritou pre každého z nás. 
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Primátor mesta dodal, že pozná všetky deti zo špeciálnej školy a nepredpokladá, že by mohli 

nastať nejaké problémy. 

 

Mgr. Jureňa (riaditeľ ZŠ) uviedol, že v prípade autistov je tu veľa nástrah, priestory už videla 

aj pani učiteľka, ktorá bude tieto deti učiť a sú plne vyhovujúce. Pánovi Martinkovičovi 

povedal, že do našej školy chodia len „deti“, nikto deti nerozdeľuje podľa farby alebo podľa 

niečoho iného, ale naopak sa snažia tieto všetky deti spájať.  

 

Pán T.Papánek poznamenal, že je potrebné všetky deti dávať spolu, aby sa nerozdeľovali, aby 

sa neocitli niekde mimo systému.  

 

Keďže už neboli ďalšie otázky, primátor mesta uzatvoril rozpravu poslancov a dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 10 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, 

Lukáš Jureňa, Mgr. Mária Karasová, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, 

Tomáš Papánek,   Mgr. Eva Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Po prerokovaní tohto bodu poslankyňa Mgr. Mária Karasová rokovanie MsZ opustila. Počet 

poslancov klesol na 9. 

 

K bodu 6 

Majetkové prevody 

Zámer, špecifikácia majetku mesta a spôsob predaja majetku mesta 

 

Mesto Gbely má zámer predať majetok - časť pozemku registra E-KN, zapísaného na LV č. 

2070 pre obec a kat. úz Gbely, parc. č. 1558/1, diel „1“ o výmere 23 m2 , parc.č. 5346/3, diel 

„2“, o výmere 132 m2 , parc.č. 5350, diel „3“, o výmere 48 m2 , parc.č. 5351/1, diel „4“, o 

výmere 90 m2, z ktorého vzniká novoutvorené parc.č. 1153/20, reg. C - KN, druh pozemku 

zastavaná plocha, o výmere 293 m2, podľa GP č. 34/2021 spôsobom podľa §9a ods. 8 písm. 

e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, t.j. z dôvodov hodných osobitného zreteľa.  

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je podpora, rozvoj podnikania a zamestnanosti v meste 

Gbely.  

 

Jedná sa o pozemok v centre mesta vedľa bývalej pizzerie, ktorý bol predmetom rokovania na 

minulom zasadnutí poslancov MsZ – upozornenie prokurátora a následne zrušenie uznesenia 

č. 351/2022 zo dňa 17.6.2022. 

 

Návrh bol prerokovaný v dvoch komisiách a to komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný 

poriadok a komisii pre investičnú výstavbu, stavebné veci a územné plánovanie, ktorej 

členovia odporúčajú poslancom MsZ uvedený návrh schváliť.  

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 
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MsZ schvaľuje: 

 

MsZ schvaľuje zámer predať majetok mesta časť pozemku registra E-KN, zapísaného na LV 

č. 2070 pre obec a kat. úz Gbely, parc. č. 1558/1, diel „1“ o výmere 23 m2 , parc.č. 5346/3, 

diel „2“, o výmere 132 m2 , parc.č. 5350, diel „3“, o výmere 48 m2 , parc.č. 5351/1, diel „4“, 

o výmere 90m2 z ktorého vzniká novoutvorené parc.č. 1153/20, reg. C - KN , druh pozemku 

zastavaná plocha, o výmere 293 m2 , podľa GP č. 34/2021 (vyhotovil dňa 10.08.2021 Ing. 

Bohdan Šály, Autorizovaný geodet a kartograf, Velehradská 933/34, 821 08 Bratislava  

spôsobom podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, t.j. z dôvodov 

hodných osobitného zreteľa. 

Dôvodom hodného osobitného zreteľa je podpora, rozvoj podnikania a zamestnanosti v meste 

Gbely.  

 

Keďže do rozpravy sa nikto neprihlásil, primátor mesta rozpravu uzavrel a dal hlasovať za 

predložený návrh uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania:  

za 9 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, Lukáš 

Jureňa, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7 

Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v meste Gbely 

 

MAS Partnerstvo pre Horné Záhorie o.z vyhlásilo výzvu na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku – zlepšenie udržateľných vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými 

centrami a ich zázemím vo verejných službách a vo verejných infraštruktúrach, aktivita B1 – 

investície do cyklistických trás a súvisiacej podpornej infraštruktúry.  

Poslancom MsZ bol predložený návrh na zapojenie sa do tejto výzvy prostredníctvom 

projektu „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v meste Gbely“, ktorého realizácia je situovaná 

do intravilánu mesta. Projekt rieši inštalovanie nabíjacích staníc pre elektrobicykle v meste 

Gbely, stojany na e-kolobežky v ZŠ s MŠ Gbely a chránené parkovisko pre bicykle v meste 

Gbely. Rok realizácie projektu 2023.  

Celkové oprávnené výdavky v rámci výzvy sú 38 947,37 EUR, max. príspevok je 37 000, - 

EUR a požadované spolufinancovanie je 1 948 EUR. 

 

Materiál bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok členovia 

ktorej odporúčajú poslancom MsZ predložený návrh schváliť. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

a) Realizáciu projektu „Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v meste Gbely“ (ďalej len „projekt“) 

z výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku kód výzvy IROP-CLLD-T003-

512-006 
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b) Financovanie projektu v minimálnej výške 5% spolufinancovania v sume 1 948 EUR ako 

aj financovanie prípadných neoprávnených výdavkov.  

 

Do rozpravy sa prihlásili: 

 

Mgr. Volková navrhla, či by sa nedala dať nabíjacia stanica aj do Adamova a či sa nedajú 

z nejakého grantu zakúpiť dva e-bicykle, ktoré by sa mohli požičiavať. 

 

Ing. Kováčová odpovedala, že do Adamova to v tejto výzve nie je oprávnené. Výzva je 

postavená len na mesto – intravilán. Teraz by bolo možné kúpiť stojan na e-kolobežky v ZŠ, 

prístrešok v škole, možno aj zastrešený prístrešok na železničnej stanicii, ale toto je nad limit 

tejto výzvy. 

 

Pán T.Papánek namietal, že deti by sa mali hýbať, a nie podporovať ich v e-kolobežkách 

a robiť im na ne v škole stojany. Lepšie by bolo vybudovať na železničnej stanici 

uzamykateľný priestor na bicykle pre ľudí, čo chodia do práce alebo školy každý deň a idú na 

stanicu bicyklom.  

 

Ing. Kováčová uviedla, že zatiaľ nemáme cenu na tento box na uzamkýnanie na stanicu. Stále 

je to rozpracované. 

 

Pán T.Papánek sa spýtal, že či sa môže s projektom stále hýbať a rozhodovať čo doňho dáme. 

 

Ing. Kováčová uviedla, že keď už máme na stanici parkovisko pre autá, treba doriešiť aj 

bicykle, aby si ich mohli ľudia aj niekde schovať a zamknúť. 

 

Ing. Mihál uviedol, že po posúdení by sme mali riešiť priestor na železničnej stanici, zároveň 

požiadal, aby stavebná komisia mala veci technického charakteru na posúdenie, aby mohli 

takéto veci posúdiť a vyjadriť sa. Treba robiť projekty tak, aby z toho mali prospech všetci. 

 

Primátor mesta uviedol, že do stavebnej komisie sa budú zaraďovať aj takéto veci. 

 

Mgr. Horinková  poznamenala, že e-kolobežky by mali používať osoby staršie ako 15 rokov. 

Radšej by sa tie peniaze mali použiť na železničnej stanici na uschovanie bicyklov. 

 

Primátor mesta pripomenul, že teraz sa schvaľuje len to, že mesto sa do tejto výzvy zapojí. 

 

Ing. Chocholáček spomenul, že na ekonomickej komisii sa rozprávali o tom, že na stanici by 

mohli byť 3 boxy. Mali by sme tam postaviť – vybudovať niečo pre ľudí čo chodia na stanicu 

pravidelne, aby mohli chodiť na bicykli. Box na zámok by bol vhodný možno pre turistov. 

 

Pán T.Papánek navrhol, že stojisko na bicykle by mohlo byť možno na parkovisku, keď 

zaberieme 3-4 miesta. 

 

Mgr. Volková požiadala, aby aj kultúrna komisia mala takéto zámery na posúdenie, e-

kolobežky pri škole nie. 

 

Ing. Kováčová uviedla, že nabíjacie stanice sa odporúčajú dávať vzhľadom na čas nabíjania 

do centra mesta. Kde ten čas nabíjania človek využije inak napr. na obed alebo pozretie 

pamiatok. 
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Ing. Mihál sa spýtal, že komu chceme nabíjať bicykle. Treba sa zamerať na projektanta, aby 

nám niečo navrhol, máme v Gbeloch rôznych výrobcov a podnikateľov a treba ich využiť.  

 

Mgr. Volková odpovedala Ing. Mihálovi, že do Gbelov a cez Gbely prechádza cyklotrasa 

a keď budú cyklisti vedieť, že v Gbeloch je nabíjacia stanica, zastavia sa tu a naše mesto 

navštívia. Turisti hľadajú takéto miesta kde sa dá nabiť – dobiť bicykel, keď si plánujú cestu. 

 

Mgr. Horinková uviedla, že elektrobicykel má, ale prikláňala by sa skorej na vyriešenie 

stanice. 

 

PharmDr. Knotková podotkla, že pri realizácií projektov by podporila našich podnikateľov. 

 

Ako posledný sa do rozpravy prihlásil Mgr. Jureňa (riaditeľ ZŠ) a uviedol, že pôvodný zámer 

bol vytvoriť stojany a priestor na klasické kolobežky. Pri vstupe by sa urobili 2 stojany, kde 

by si deti tieto kolobežky mohli uzamknúť. Keďže v priestoroch školy je aj knižnica, ktorú 

navštevujú bežný občania navrhli, že by sa v týchto stojanoch mohlo vyčleniť pár miest aj na 

e-kolobežky pre občanov. Keď pôjdu do knižnice mohli by využiť aj nabíjaciu stanicu. 

Hlavný ciel je, aby sa z tohto projektu dali zakúpiť do školy stojany na klasické kolobežky. 

 

Keďže neboli žiadne otázky, primátor mesta uzatvoril rozpravu poslancov a občanov a dal 

hlasovať za predložené uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania:  

Za 9 poslancov: Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, MgA. Radoslav Irša, Lukáš 

Jureňa, PharmDr. Katarína Knotková, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Dušan Vlk,   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenia boli prijaté. 

 

K bodu 8 

Diskusia 

 

Primátor mesta otvoril diskusiu pre poslancov a prítomných občanov.  

 

Do diskusie sa prihlásili: 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, kedy bude nový autobus. 

Ing. Kováčová – autobus by mal byť do 15. mája. 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, že kde získajú deti, ktoré sa nezúčastnili sadenia stromov, cedulku 

s menom. 

Ing. Kováčová – cedulky sú u pána M.Jureňu, treba sa ho spýtať. 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, že či sa nedá zmeniť znelka mesta v rozhlase. 

Ing. Kováčová – je to znelka mesta, ktorá je uvedená aj v štatúte mesta. 

 

Mgr. Horinková – prečo mesto dovolilo rozkovať chodník a cestu na Halaštave, keď je len 

minulý rok nová. 

Primátor mesta – odpovieme neskôr po porade so zamestnancom, ktorý rozkopávky rieši. 
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Pán L. Jureňa navrhol, či by sme na kultúrne akcie mesta mohli urobiť vratné sklenené 

poháre, niektoré mestá to už majú a osvedčilo sa im to. 

Ďalej sa spýtal, že či by sa nedali plochy na vylepovanie plagátov natrieť. 

Navrhol, či sa zvony na sklo pred ZUŠ nedajú presunúť trochu ďalej od trafostanice, aby 

neboli tak vidno. 

 

Ing. Chocholáček sa spýtal, že či sa mesto niekde posunulo v rokovaní vo veci veterného 

parku alebo či mesto dostalo ešte nejakú inú ponuku. 

 

Primátor mesta odpovedal, že mesto nemá v tejto veci žiadne iné informácie. Žiadnu inú 

ponuku od SPP mesto nedostalo. Uviedol, že najprv sa musia poslanci rozhodnúť, že či park 

chceme, kde ho chceme a za akých podmienok. 

 

Ing. Chocholáček navrhol zapojiť občanov do tejto diskusie. Táto téma by mala byť 

odkomunikovaná širšie z občanmi.  

 

Primátor mesta do tejto témy by sa malo zapojiť viac ľudí a nie len 2-3, ako tomu bolo na 

ostatnom  zastupiteľstve. Keď budeme mať viacej informácií alebo spätnú väzbu od občanov, 

tak sa k tejto téme vrátime na ďalšom zastupiteľstve. Nie je nutné o tomto rozhodovať hneď. 

 

Ing. Chocholáček ak máme túto tému stále otvorenú, mali by sme sa je venovať, aby diskusia 

o tejto téme nezanikla. Možno dať anketu na FB alebo niečo podobné.  

Ďalej sa Ing. Chocholáček spýtal, ako je to s domom kultúry, či je nejaký časový rámec.  

 

Ing. Kováčová odpovedala, že objednávka je daná na spracovanie projektov na dom kultúry, 

rekonštrukcia bude zameraná na energetickú úsporu budovy, do júna 2023 má byť hotový 

návrh ako a čo s touto budovou urobiť, aby sme ju nielen opravili, ale dosiahli hlavne 

energetickú úsporu.  

 

Mgr. Horinková reagovala ešte na Ing. Chocholáčka ohľadom prieskumu, nemyslí si, že 

diskusia na FB je dobré riešenie, keďže sa tam pravidelne vyjadruje len možno zo 20 ľudí. 

Navrhovala by radšej anonymný dotazník možno cez webstránku mesta.  

 

Primátor mesta súhlasil, treba využiť viacej foriem prieskumu. 

 

Pán L.Ženiš sa spýtal na kanalizáciu na Farskom. 

 

Ing. Kováčová informovala, že už prebehlo stretnutie s projektantom, zobral si podklady 

a spracuje návrh riešenia a odhad nákladov na vybudovanie kanalizácie na Farskom. 

 

Občan M.Martinkovič sa spýtal, kedy sa dorieši parkovanie pri Baltipe. 

 

Primátor mesta informoval, že mesto má momentálne projektovú dokumentáciu na vyriešenie 

tejto časti ulice od lekární až po Baltip – chodník, parkovanie, značenie. Je viacero variantov, 

poslanci posúdia ktorý variant by mal byť posunutý na schválenie a realizáciu. 

 

Občan M.Martinkovič sa spýtal kto kontroluje kto býva v sociálnych bytoch. 

 

Ing. Kováčová odpovedala, že na to je zákon a príslušné VZN. Kontroluje sa to každé 3 roky, 

keď sa predlžujú nájomné zmluvy. 
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Mgr. Volková sa vrátila k téme parkovania pri Baltipe. Uviedla, že parkovanie je tu naozaj 

potrebné riešiť. Občania asi nepoznajú značky a dopravné predpisy, lebo najmä z Družstevnej 

jazdia vodiči nebezpečne a predpisy nedodržujú. 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, že či sa dá vedenie Baltipu upozorniť, aby neparkovali priamo pri 

budove Baltipu. Nedodržuje sa ani zákaz zastavenia, ani žltá čiara. Možno keby dali na tú 

zámkovú dlažbu pri budove nejaké kvetináče alebo tam presunuli stojan na bicykle, tak by 

tam autá neparkovali.  

 

Mgr. Jureňa (riaditeľ ZŠ) sa spýtal či sa dá riešiť zákazová značka pri škole, lebo autobus sa 

tam pre stojace autá nevytočí. Zmeniť značku „zákaz státia“ na značku „zákaz zastavenia“. 

Ak by tam bola iná značka, porušenia by riešila aj polícia. Takto to nemôžu riešiť lebo autá 

tam zastaviť môžu a tým bránia prejazdu autobusu. Teraz keď mali na pár dní zabezpečený 

iný autobus, vodič odmietol jazdiť až ku škole. 

 

MgA. Irša požiadal, aby sa riešilo aj parkovanie áut na zelenom páse oproti RZP (na ulici 

Jilemnického). Deti a ľudia keď idú od školy a chcú prejsť cez prechod, tak nevidia vľavo či 

ide auto a vodič tiež takéto osoby nevidí, že čakajú na priechode a chcú prejsť cez cestu.  

 

Primátor mesta uviedol, že tento priestor by sa mal riešiť ako celok celý. Aj autá pred RZP ale 

aj autá zaparkované pred textilom, keď sa vychádza spoza budovy, tak rovnako nie je vidieť 

či zľava nejaké auto ide. 

 

Keďže už neboli žiadne otázky a podnety, primátor mesta diskusiu ukončil.  

 

K bodu 9 

Záver 

 
Primátor mesta poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zaželal príjemný 

zvyšok dňa.  

 

V Gbeloch  09.05.2023 

 

Overovatelia zápisnice:  PharmDr. Katarína Knotková ............................................... 

 

    Ing. Miroslav Mihál  ............................................... 

 

 

 

                   

Mgr. Martin Jahodka 

 primátor mesta 

 

 

 

Ing. Gabriela Kováčová 

prednostka MsÚ 

 


